

Manufacturer
Fabricant
SOCOMECSAS
 1-4 rue de Westhouse
 67230 BENFELD
 FRANCE

Product type
Type de produit
Switch-disconnectors fitted with their original accessories
Interrupteurs-sectionneurs équipés de leurs accessoires d'origine
Product model(s)
Modèle(s) de produit
SIRCO DC / SIRCO DC ESS
Product references
Références produit
See next page
Voir pages suivantes


This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. The above mentioned equipment(s), with respect to the relevant installation, maintenance and use requirements regarding to its (their) destination, regulations, standards and manufacturer instructions, is in conformity with the requirements of the following decrees from the ministry of industry, trade, investment and digital economy n°2573-14 and n°2574-14 of 29 ramadan 1436 (16 July 2015):

La présente déclaration de conformité est établie sous la seule responsabilité du fabricant. Le (ou les) matériel(s) précité(s), sous réserve d'installation, d'utilisation et d'entretien conforme à sa destination, à sa réglementation, aux normes en vigueur, aux instructions et règles du constructeur, est (sont) en conformité aux exigences des arrêtés du ministre de l'industrie, du commerce, de l'investissement et de l'économie numérique n°25 73-14 et n°2574-14 du 29 ramadan 1436 (16 juillet 2015):

2573-14 Related to electrical products intended for use according to specified voltage limits

2573-14 Relatif au matériel électrique destiné à être employé dans certaines limites de tension

References of harmonized standards and/or other technical specifications applied:
Références des normes harmonisées et/ou autres spécifications techniques appliquées

2573-14

EN IEC 60947-3:2021

This declaration shall cease to be valid if any modification is made on the equipment(s).
Cette déclaration est considérée comme non valide si des modifications sont apportées au(x) matériel(s).

Date 06/08/2023
Date

Place Benfeld, France
Lieu



Alan REED
 Power Switching & Monitoring Application
 Director



Product model(s) <i>Modèle(s) de produit</i>	Accessories <i>Accessoires</i>				
SIRCO DC 27DC4200 26DC4250 26DC4320 26DC4360	Terminal bar <i>Borne de raccordement</i> 19090001	Direct handle V0 <i>Poignée directe V0</i> 27997072	External handle V1N <i>Poignée externe V1N</i> 27997145	Axis 320mm <i>Axe 320mm</i> 41993018	Auxiliary contact <i>Contact auxiliaire</i> 41590021
SIRCO DC ESS 27ES4200 26ES4250 26ES4320 26ES4360					